
Referat fra Bestyrelsesmøde 25/10-2011 

Bestyrelsesmøde i Vandbisserne 

 

Dato: 25/10‐2011 

 

Til stede: Mikael, John, Tino, Per og Claus 

 

Afbud: Preben og Christian 

 

Referent: Claus 

 

Dagsorden 

 

1. Forrige referat 

 

2. Økonomi 

 

3. Opgave opdatering 

 

   a. Børnedykning 

 

   b. Nyt OWD hold 

 

   c. Bassinprøver 

 

   d. Fordele for medlemmer – synliggørelse 

 

   e. Fondssøgning 

 

4. Julefrokost 



 

5. Service på båd 

 

6. Generalforsamling 

 

7. Evt. 

 

  

 

Referat 

 

1. Intet at bemærke 

 

2. 92.000 på konti, ingen større udgifter i vente. Der skal dog bruges lidt penge på service af båd. 

 

3a. Der er plads til flere af de 7 til 10 årige. Per laver en plakat til ophængning rundt omkring. 

 

3b. Der er endnu ikke nogen tilmeldinger til det nye OWD hold. For at få hjælpere til instruktørerne, vil vi 

 

gerne have nogle DiveMaster studerende med. En del af DM uddannelsen er at hjælpe med et dykkerhold, 

 

så nu er chancen dér, hvis nogen har lyst til at blive DM. Hvis ingen fra klubben meldersig, vil vi høre 

 

Bjerringbro Dykkerklub om de har nogle medlemmer, som kunne ønske en PADI DM udd. 

 

3c. Ingen datoer fastsat endnu – de vil blive slået op i kalenderen. 

 

3d. Fordelene vil blive lagt på hjemmesiden, og de vil blive skrevet på girokortene fremover. 

 

3e. Fondssøgningen er sat i bero, da tiden i bestyrelsen ikke har været til det, og for at prioritere tiden vil vi 



 

vente. Det kunne dog være en snak, som man kunne vende på den kommende generalforsamling. 

 

4. Mikael sender mail ud til medlemmerne, John sørger for mad, og Mikael finder et sted vi kan være efter 

 

svømmehallen. 

 

5. Steen har tilbudt at sørge for at få lavet service på båden, og kigget på nogle små problemer med en 

 

måske skæv skrue, og en olielækage omkring styrtøjet. 

 

6. Næste generalforsamling bliver den 28/2‐2012. Sæt kryds i kalenderen allerede nu! 

 

7. Hjemmesideudvalget har fremvist den kommende hjemmeside, og bestyrelsen har sagt OK til at den skal 

 

bruges i fremtiden. Hvornår og hvordan vil der komme mere info om senere. 

 

Jacob Samsø har fisket en gammel harddisk frem fra det inderste hjørne i kælderen, og på denne er alle de 

 

gamle billeder fra Vandbissernes ture og arrangementer for de sidste 10 år eller lign. De vil helt sikkert blive 

 

en del af den nye hjemmeside. 

 

Den mobile kompressor er desværre gået i stykker, og bliver sendt til rep. ved Bent Tovgaard. 

 

Vi vil forsøge at få en artikel i Favrskov Avisen for at skabe opmærksomhed om klubben, og få nogle 

 

tilmeldinger til OWD holdet. Der vil også blive indrykket annoncer, hvis ikke det er for dyrt. 


